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Onderwerp

Duitse nationalisatie Uniper

Aan de leden van Provinciale Staten

1. Recent is bekend geworden dat de Duitse overheid overgaat tot het nationaliseren van

energieleverancier Uniper door het overnemen van 78% van de aandelen. Is het college hiervan op

de hoogte? 

Antwoord

Ja, het college is hiervan op de hoogte.

2. Voor zover ons bekend is de energiecentrale in Leiden ook in het bezit van Uniper. Heeft de

nationalisatie van Uniper consequenties voor de (tijdelijke) energievoorziening van de inwoners van

Leiden en omgeving? 

Antwoord

De voorgenomen gedeeltelijke nationalisatie van Uniper in Duitsland heeft geen consequenties voor de

energievoorziening van de inwoners van Leiden en omgeving.

3. Heeft deze ontwikkeling consequenties voor de afspraken die zijn gemaakt met Uniper en de Gasunie

voor wat betreft de warmteleiding naar Leiden? 

Antwoord

WarmtelinQ heeft voor warmtelevering aan het warmtenet in de Leidse regio contracten afgesloten met

Vattenfall en niet met Uniper.
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4. Als het zo is dat er consequenties zijn voor de realisatie van de Warmteleiding naar Leiden in

hoeverre heeft dit dan gevolgen voor de afspraken met de Provincie Zuid-Holland? 

Antwoord

De voorgenomen gedeeltelijke nationalisatie van Uniper in Duitsland heeft geen consequenties voor de

realisatie van de warmteleiding naar Leiden.

Den Haag, 22 november 2022
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